

Employment Opportunity

Amnéville Zoological Park (EAZA-accredited), located in Northeast France (Grand Est) is looking for an experienced SEA LION TRAINER.

The position:

You will be assigned to the section called Otaries (California Sea Lions and Humboldt Penguins), which is a 6-person team.

Under the supervision of the General Animal Manager and the Sector Manager, you will be responsible for maintaining the animal enclosures, buildings, and for the animal welfare.

You will have to meet the needs of our animals by respecting sanitation requirements, nutrition, and human and animal safety.

Your responsibilities will include

- ensuring good physical and mental health of the animals in our care
- ensuring clear and open communication with your managers and colleagues.
- assisting in veterinary procedure
- participating in the training presentations (animations) for the public, either on the microphone or working the animals.
- Maintaining the water filtration system
- Doing small enclosure repairs, as needed

Required skills :

Minimum of 5 years of experience working with sea lions in a zoological park or aquarium. A competent trainer, with advanced knowledge of theories and techniques of animal training. Positive reinforcement, operant and classical conditioning. Experience handling animals in challenging situations.

Ability to work independently, but also as a team member, including following specific instructions.

Dynamic, disciplined, and be able to work outdoors in all weather conditions.

Good swimmer.

Good at public speaking, must be comfortable speaking French or willing to learn.

Must have a European Union passport, or a right to work in France.

What we offer:

- CCD 35h/week leading to a CDI (seasonal position leading to permanent)
- 25 days of vacations per year
- Extended benefits family package once on permanent position
- 50% discount on monthly train pass to and from work
- Professional development opportunities
- Salary dependent on experience.

Please send your resume by August 20 2024 to: otaries@zoo-amneville.com

Offre d'emploi

Le Parc Zoologique d'Amnéville (accrédité EAZA), situé dans le nord-est de la France (Grand Est), recherche un soigneur animalier expérimenté avec les otaries et le domaine de l'entraînement.

Le poste :

Vous serez affecté à la section appelée Otaries (Otaries de Californie et Manchots de Humboldt), qui est une équipe de 6 personnes.

Sous la supervision responsable animalier et du responsable de secteur, vous serez responsable de l'entretien des enclos, des bâtiments et du bien-être des animaux. Vous devrez répondre aux besoins de nos animaux en respectant les exigences sanitaires, la nutrition, et la sécurité humaine et animale. Vos responsabilités incluront :

- Assurer la bonne santé physique et mentale des animaux dont vous aurez la charge
- Assurer une communication claire et précise avec vos supérieurs et collègues
- Assister aux procédures vétérinaires
- Participer aux présentations de training (animations) pour le public, soit au micro, soit en travaillant avec les animaux
- Maintenir le système de filtration des bassins
- Effectuer de petites réparations d'enclos, au besoin

Compétences requises :

- Minimum 5 ans d'expérience de travail avec des otaries dans un parc zoologique ou un aquarium. Un entraîneur compétent, avec une connaissance avancée des théories et techniques de training animal. Renforcement positif, conditionnement opérant et classique. Expérience dans la manipulation d'animaux dans des situations difficiles.
- Capacité à travailler de manière autonome, mais aussi en équipe, y compris en suivant des instructions spécifiques.
- Dynamique, discipliné, et capable de travailler en extérieur par tous les temps.
- Bon nageur.
- Aisance à parler en public, doit être à l'aise pour parler français ou être prêt à apprendre.
- Doit posséder un passeport de l'Union Européenne ou un droit de travailler en France.

Ce que nous offrons :

- CCD 35h/semaine menant à un CDI
- 25 jours de vacances par an
- Package familial d'avantages étendus une fois en CDI
- Réduction de 50% sur l'abonnement mensuel de train pour les trajets domicile-travail
- Opportunités de développement professionnel
- Salaire en fonction de l'expérience.

Veillez envoyer votre CV avant le 20 août 2024 à : otaries@zoo-amneville.com